
 
 
Grundejerforeningen 

TUELSBORG VILLAPARK           
                                                                      

                          
Referat af generalforsamling 17. marts 2025 

        
Til stede: 
Borgvej: 1, 6, 10, 11 
Søskovvej: 3, 24, 29, 43 
Tuelsøvej: 3, 5, 9, 12, 13, 17, 18, 20, 22, 24, 26, 38, 48 

 

1. Valg af dirigent 

Formanden bød velkommen og foreslog på bestyrelsens vegne Brian Pihl Petersen (T24) som 

dirigent, hvilket blev godkendt af forsamlingen. Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovligt indvarslet med dagsorden ifølge vedtægtens § 5.3 og derfor 

beslutningsdygtig.  

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Formanden aflagde bestyrelsens beretning. 

Bestyrelsens beretning kan læses i sin fulde ordlyd på grundejerforeningens hjemmeside. 

Brian Pihl (T24) forespurgte, hvor længe skovstykkerne på fællesarealet skal være indhegnet? 

Formanden svarede, at indhegningerne skal være der så længe det er nødvendigt i forhold til træer 

og buskes udvikling. 

Forsamlingen tog bestyrelsens beretning til efterretning. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

Kassereren forelagde det reviderede regnskab, der blev godkendt uden bemærkninger. 

4.  4.   Godkendelse af budget og fastlæggelse af kontingent for det kommende regnskabsår 

Kassereren forelagde forslag til budget med uændret kontingent. 

5. Budget og kontingent blev vedtaget.  

6.  

5. Valg af formand  

Gunnar Nielsen (T 20) blev genvalgt 

 

6. Valg af to bestyrelsesmedlemmer: 
 Steen Hahn Andersen (T48) blev genvalgt, og Jonas Mølgaard (S24) blev nyvalgt. 

   
7. Valg af to revisorer: 

               Carsten Christensen (B10) blev genvalgt, og Bodil Johannesen (T21) blev nyvalgt som revisor. 

 

8. Valg af to (bestyrelses) suppleanter 
     Torben Larsen (T18) blev genvalgt og Helle Rante Lyndrup (T46) blev nyvalgt.              

9.  Eventuelt 

Formanden takkede Sven Urban Hansen for den store indsats Sven har ydet for 

grundejerforeningen, som foreningens sekretær siden 2015. 

Der blev overrakt chokolade og gavekort. 

 



Der blev rejst spørgsmål til de mange knækkede filer på vores fortove. Bestyrelsen har indberettet 

til Sorø Kommune, hvor der er knækkede fliser og niveauforskelle.  

 

Som opfølgning på bestyrelsens beretning, meldte Trine Lindh (T3) sig til Skt. Hans udvalget. 

 

Til sidst takkede dirigenten for god ro og orden og gav ordet til formanden, som takkede for 

fremmødet og hævede generalforsamlingen. 

  

 
Sven Urban Hansen  Brian Pihl Petersen 
afgående sekretær                                                  dirigent 


